
 

 

 

 

 
 

REPUBLIKA HRVATSKA 

 ZADARSKA ŽUPANIJA 

       OPĆINA KOLAN 

    OPĆINSKO VIJEĆE 
 

KLASA: 024-02/24-01/04 

URBROJ: 2198-33-02/01-24-3 

Kolan, 12. lipnja 2024. 

 

 

ZAPISNIK 

 

 
S 32. (tridesetdruge) sjednice Općinskog vijeća Općine Kolan održane dana 12. lipnja 2024. godine u općinskoj 

vijećnici s početkom u 8:05 sati. 

 

Sjednici su nazočili sljedeći vijećnici: 

• Ante Zubović, predsjednik Općinskog vijeća 

• Jelena Škoda Baričević, potpredsjednica Općinskog vijeća 

• Mario Baričević 

• Ivan Čemeljić 

 

Ostali prisutni: 

• Šime Gligora – Načelnik  

• Ana-Marija Gligora – Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela 

• Marin Oštarić – Voditelj odsjeka za proračun, financije, javnu nabavu i projekte 

• Anita Meštrović – Zapisničar 

• Ana Gligora – Ravnateljica Općinske knjižnice Općine Kolan Šime Šugar Ivanov 

• Grgica Šupraha – Predsjednik Dobrovoljnog vatrogasnog društva Kolan 

• Karlo Bukša – Zapovjednik Javne vatrogasne postrojbe Pag 

 

Nisu prisutni: 

• Josip Zubović (opravdao se) 

• Marin Pernjak (nije se opravdao) 

• Šime Šupraha (nije se opravdao) 

 

Direktorica Turističke zajednice Općine Kolan i direktor Komunalnog društva Kolan opravdali su svoj 

izostanak sa sjednice.  

 

 

 

 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Zubović (u daljnjem tekstu Predsjedavajući) pozdravlja prisutne vijećnike 

i sve nazočne, te otvara 32. sjednicu u 8:05 h. Utvrđuje da je prisutno 4 vijećnika i da postoji kvorum za 

održavanje sjednice. 

 

Predsjedavajući prelazi na verifikaciju zapisnike s 31. sjednice Općinskog vijeća.  

S obzirom da nema primjedbi daje verifikaciju zapisnika na glasovanje: 

 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

Zapisnik s 31. sjednice jednoglasno je usvojen. 



Predsjedavajući čita dnevni red: 

 

1. Prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna u 2023. godini 

1.1. Izvješće o izvršenju programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Kolan u  

2023. godini  

1.2. Izvješće o izvršenju programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Kolan u 

2023. godini  

2. Zaključak o usvajanju Polugodišnjeg izvješća o radu načelnika Općine Kolan za razdoblje od 01.07.2023. 

do 31.12.2023. godine 

3. Izvješće o radu Knjižnice Šime Šugar Ivanov za 2023. godinu 

4. Izvješće o radu DVD-a Kolan za 2023. godinu 

5. Izvješće o radu JVP Pag za 2023. godinu 

6. Izvješće o radu ČIOK-a za 2023. godinu 

7. Izvješće o radu KD Kolan za 2023. godinu 

8. Izvješće o radu TZ Kolan za 2023. godinu 

9. Izvješće o radu Vodovod Hrvatsko primorje - južni ogranak Senj za 2023. godinu 

10. Odluka o izradi izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Općine Kolan 

11. Odluka o izradi izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja naselja Kolan 

12. Odluka o izradi izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja naselja Mandre 

13. Odluka o izradi Urbanističkog plana uređenja sportsko-rekreacijske i ugostiteljsko-turističke zone 

''Lojkova punta'' (uvala Sveti Duh) 

14. Razno 

 

Načelnik predlaže dopunu dnevnog reda sa sljedećim točkama: Odluka o donošenju III. Izmjena i dopuna 

Prostornog plana uređenja Općine Kolan, Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Općine Kolan za 

2023. godinu, Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Kolan za 2024. godinu, te predlaže da 

se izbace točke: Izvješće o radu TZ Kolan za 2023. godinu, Izvješće o radu KD Kolan za 2023. godinu. Također 

predlaže i izmjenu redoslijeda točaka, te moli da se aktualni sat prebaci za kraj sjednice. 

 

Predsjedavajući čita izmijenjeni dnevni red: 

1. Izvješće o radu DVD-a Kolan za 2023. godinu 

2. Izvješće o radu Knjižnice Šime Šugar Ivanov za 2023. godinu 

3. Izvješće o radu JVP Pag za 2023. godinu 

4. Izvješće o radu ČIOK-a za 2023. godinu 

5. Prijedlog godišnjeg izvještaja o izvršenju proračuna u 2023. godini 

5.1. Izvješće o izvršenju programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Kolan u  

2023. godini  

5.2. Izvješće o izvršenju programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Kolan u 

2023. godini  

6. Zaključak o usvajanju Polugodišnjeg izvješća o radu načelnika Općine Kolan za razdoblje od 01.07.2023. 

do 31.12.2023. godine 

7. Izvješće o radu Vodovod Hrvatsko primorje - južni ogranak Senj za 2023. godinu 

8. Odluka o donošenju III. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Kolan 

9. Odluka o izradi izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Općine Kolan 

10. Odluka o izradi izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja naselja Kolan 

11. Odluka o izradi izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja naselja Mandre 

12. Odluka o izradi Urbanističkog plana uređenja sportsko-rekreacijske i ugostiteljsko-turističke zone 

''Lojkova punta'' (uvala Sveti Duh) 

13. Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Općine Kolan za 2023. godinu 

14. Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Kolan za 2024. godinu 

15. Razno 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje dnevni red: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Mario Baričević, Ivan Čemeljić) 

 

Dnevni red jednoglasno je usvojen. 

 

 



Ad. 1. Izvješće o radu DVD-a Kolan za 2023. godinu 

 

Predsjedavajući prelazi na prvu točku dnevnog reda i daje riječ predsjedniku Dobrovoljnog vatrogasnog 

društva Grgici Šupraha koji ukratko obrazlaže djelovanje spomenutog društva kroz 2023. godinu, navodeći 

kako je društvo kupilo još jedno vozilo, u izradi je spremište za novo vozilo, zaposlena su tri sezonska radnika. 

Mario Baričević navodi kako je vidljivo da se sredstva ne troše u toliko mjeri kao i ranijih godina. Načelnik 

navodi kako su dva člana položila vozački ispit za C kategoriju te da se naziru konture ozbiljnog vatrogasnog 

društva. Predsjednik DVD-a je zamolio da iz Općine pošalju dopis prema Odluci o komunalnom redu,  

vlasnicima neuređenih zaraslih zemljišta da očiste svoje parcele kako bi se smanjio rizik od nastanka požara. 

Predsjedavajući napominje kako zemljišta u vlasništvu Općine izgledaju najneuređenije. Načelnik se 

zahvaljuje predsjedniku DVD-a na izvješću i obrazloženju.  

Grgica Šupraha napušta sjednicu. 

 

Ad. 2. Izvješće o radu Knjižnice Šime Šugar Ivanov za 2023. godinu 

 

Predsjedavajući prelazi na drugu točku dnevnog reda i daje riječ ravnateljici Općinske knjižnice Općine Kolan 

Šime Šugar Ivanov, Ani Gligora koja obrazlaže rad i djelovanje knjižnice. Između ostalog spominje od koga 

su zatražena i dobivena sredstva za rad, navodi da je bilo organizirano 48 događanja kroz cijelu godinu, razne 

radionice, gostovanja autora što za odrasle što za djecu te ukazuje kako učenici prvih razreda obavezno nakon 

škole posjećuju i borave u prostoriji knjižnice. Navodi problematiku prostora same knjižnice te apelira da se 

skladišni prostor preuredi kako bi se napravio dodatni prostor za djecu ili prostor za pohranu knjiga. Jelena 

Škoda Baričević iskazuje veliko zadovoljstvo s radom knjižnice te također navodi problem prostora u kojem 

se knjižnica nalazi. Načelnik navodi kako se 9. mjesecu izrađuje proračun za sljedeću godinu te kazuje kako 

će se uvrstiti stavka adaptacije prostore te nabave materijala, također pohvaljuje rad knjižnice i suradnju s 

Turističkom zajednicom Općine Kolan i s KUD-om Bartul Kašić. Navodi kako čuje pohvale i od drugih 

lokalnih samouprava te još jednom pohvaljuje rad knjižnice te se zahvaljuje na dolasku i obrazloženju 

ravnateljici. 

Ana Gligora napušta sjednicu. 

 

Ad. 3. Izvješće o radu JVP Pag za 2023. godinu 

 

Predsjedavajući prelazi na treću točku dnevnog reda. Mario Baričević pohvaljuje iscrpno izvješće 

zapovjednika Javne vatrogasne postrojbe Karla Bukša. Načelnik moli zapovjednika da ukratko obrazloži rad 

JVP-e. Zapovjednik navodi kako je tek 2023. godinu odradio cijelu godinu mandata za kojeg su doneseni 

određeni akti i odluke koje su nedostajale u prijašnjim godinama rada JVP-e kako bi pošteno krenuli s radom 

kao postrojba. Zapovjednik spominje i jedne od većih intervencija koju su imali u prošloj godini i to baš u 

Kolanu, te navodi kako su vidljive neke anomalije rada postrojbe ali napominje kako je akcija bila uspješna uz 

pomoć zračnih snaga te da su kuće obranjene na vrijeme. Također napominje kako je došlo do većih izdvajanja 

iz jedinica lokalnih samouprava za sufinanciranje rada JVP-e jer su se plaće zaposlenika prilagodile 

pravilnicima Hrvatske vatrogasne zajednice, navodi kako je došlo do otprilike 50% povećanja plaće te je 

mišljenja da se plaća povisila u skladu s životnim potrebama. Načelnik napominje kako se povećalo izdvajanje 

sredstava za JVP-u ali isto tako pohvaljuje rad JVP ističući kako se uvijek aktivno odazivaju na društvene 

događaje i sportske aktivnosti. Zapovjednik se zahvaljuje Općini na dosadašnjoj potpori i dodatnom 

financiranju kada je bilo potrebno. Načelnik se zahvaljuje zapovjedniku na dolasku i obrazloženju. 

Karlo Bukša napušta sjednicu. 

 

Ad. 4. Izvješće o radu ČIOK-a za 2023. godinu 

 

Predsjedavajući prelazi na četvrtu točku dnevnog reda i daje riječ direktoru Čistoća i održavanja Kolan, Marinu 

Zuboviću koji ukratko obrazlaže rad društva. Navodi kako je društvo poslovalo bolje nego u 2022. godini, te 

opisuje tehnički dio izvještaja o odvozu krupnog otpada. Mario Baričević postavlja pitanje u vezi troškova 

vanjskih suradnika zbog dvije zaposlenice koje su na porodiljnom dopustu, također postavlja pitanje u vezi 

kredita koje društvo ima otvoreno. Predsjedavajući postavlja pitanje ako je moguće napraviti regulaciju 

odlaska zaposlenika na godišnje odmore. S obzirom da je počela turistička sezona, trebali bi biti svi na radnom 

mjestu u pogonu. Mario Baričević navodi kako su mjesta čista i sva vozila u pogonu iako su neki zaposlenici 

dali ostavku. Također napominje kako je on jedan od članova nadzornog odbora a poziv za sjednicu nije dobio 

nijednom te se nada da će se uskoro riješiti otvoreni kredit. Načelnik navodi kako prvo treba vidjeti je li 

isplativo odmah sve riješiti ili možda pričekati neke projekte ili novo kreditiranje tj. održavanje starog kredita. 



Navode kako je pretovarna stanica u Biljanama donjim krenula s radom, navodi direktor kako je ga kontaktirali 

te rekli kako bi krenuli u 8. mjesecu s odvozom jer trenutno nemaju dovoljno kamiona za pretovar za otok Pag. 

Također navodi kako se cijena odvoza otpada krajnjim korisnicima trenutno ne bi mijenjala. Načelnik navodi 

kako se između društva izvršilo prebacivanje imovine, iz KD Kolan u ČIOK u 2023. godini, u KD-u jedino je 

ostala voda i odvodnja, direktor navodi kako je zbog toga velika dobit u ČIOKU dok je KD u gubitku. Načelnik 

se zahvaljuje direktoru. 

Marin Zubović napušta sjednicu. 

 

Ad. 5. Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna u 2023. godini, Izvješće o izvršenju programa građenja 

komunalne infrastrukture na području Općine Kolan u 2023. godini, Izvješće o izvršenju programa 

održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Kolan u 2023. godini 

 

Predsjedavajući prelazi na petu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže izvještaj te daje riječ 

Marinu Oštariću s obzirom da je on pisao izvještaj da ukratko obrazloži, on spominje kako su neke stavke 

prošle vrijednost prošle godine, neke stavke se nisu ni izvršile lani već početkom ove godine, nadalje navodi 

kako je ovo bila uspješna godina za odjel financija, bolja naplata komunalnih naknada, više zaduženih 

korisnika zbog povećanja izgradnje stambenih objekata, povećanje cijene poreza na kuće za odmor itd. 

Načelnik napominje kako se prema istraživanju stranice nacelnik.hr Općina Kolan ističe za izdvajanje 

sredstava iz proračuna za djecu, školu, knjige itd, navodi i kako trenutno paralelo radi na više projekata. Mario 

Baričević navodi da se 200.000 eura razlike obrazloženje od tablice izvještaja, Jelena Škoda Baričević navodi 

kako se vjerojatno radi od tehničkoj pogrešci na što Marin Oštarić kazuje kako se izvještaj izvlači iz računala 

a obrazloženje piše ručno te je stoga nastala pogreška u tipkanju obrazloženja. Mario Baričević postavlja 

pitanje hoće li se cesta za Girenicu napraviti uskoro jer je mišljenja da je ta cesta trenutno prioritet, na što 

Načelnik navodi da bi se cesta trebala napraviti ove godine, da je već 30-40% ceste uređena podloga, te navodi 

kako su ostale ceste bile u puno gorem stanju nego cesta za Girenicu te zato ova cesta još čeka uređenje. Mario 

Baričević tvrdi kako je povećan prihod od komunalnog doprinosa a malo se uložilo u infrastrukturu, očito da 

sredstva najviše idu na administraciju, postavlja pitanje što se bar polovica sredstava ne može uložiti u 

infrastrukturu. Marin Oštarić navodi kako pojedini imaju plaću 1.000 € a gase požare, na što se Načelnik 

nadovezuje kako zaposlenici daju sve od sebe, navodeći kako se može još toga promijeniti ali vidi se da daju 

maksimum s obzirom na situaciju. Mario Baričević navodi kako se realiziralo više stavka nego prijašnjih 

godina. Načelnik navodi što se tiče spominjanja javne rasvjete, u ulici Put Mišnjaka postavili su se stupovi do 

krajnje kuće, Mario Baričević navodi kako na šetnici rasvjeta ne radi već dvije godine, a Jelena Škoda 

Baričević navodi kako je Velebitska ulica velika šetnica a da je zarasla te nije sigurna bez javne rasvjete. Mario 

Baričević navodi kako sve ideje koji oni predlože na vijeću nikad ne zažive a pametno se spominju. Načelnik 

govori kako treba sagledati cjelokupan rad, na što Jelena Škoda Baričević navodi kako se vidi rad Općine 

međutim imaju priliku i ukazati na problematiku Općine. Mario Baričević pohvaljuje rad Marina Oštarića, dok 

Jelena Škoda Baričević pohvaljuje rad Pročelnice.  

 

Kako nema daljnje rasprave, Predsjedavajući daje na glasovanje Godišnji izvještaj o izvršenju proračuna u 

2023. godini, Izvješće o izvršenju programa građenja komunalne infrastrukture na području Općine Kolan u 

2023. godini, Izvješće o izvršenju programa održavanja komunalne infrastrukture na području Općine Kolan 

u 2023. godini: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Ivan Čemeljić, Mario Baričević) 

 

Peta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

Ad. 6. Zaključak o usvajanju Polugodišnjeg izvješća o radu načelnika Općine Kolan  

za razdoblje od 01.07.2023. do 31.12.2023. godine 

 

Predsjedavajući prelazi na šestu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže izvještaj za razdoblje 

od 01.07.2023. do 31.12.2023. godine. Također unutar svog izvještaja kao Skupština društva spominje i rad 

Turističke zajednice Općine Kolan za 2023. godinu.  

 

Predsjedavajući daje na glasovanje Zaključak o usvajanju Polugodišnjeg izvješća o radu načelnika Općine 

Kolan za razdoblje od 01.07.2023. do 31.12.2023. godine: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Ivan Čemeljić, Mario Baričević) 

 

Šesta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 



Ad. 7. Izvješće o radu Vodovod Hrvatsko primorje - južni ogranak Senj za 2023. godinu 

 

Predsjedavajući prelazi na sedmu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji je molio bez obzira što nema 

direktora društva da on kaže par riječi u vezi suradnje Općine Kolan i društva Vodovod Hrvatsko primorje - 

južni ogranak Senj, u kojem je općina ravnopravni član od 2022. godine, navodi prijavljene projekte te 

spominje povećanje naknade za razvoj, i napominje kako će KD Kolan morati potpisati novi ugovor s društvom 

jer inače se neće moći udružiti. Mario Baričević navodi kako dolazi do povećanja cijena vodnih usluga u KD 

Pag, a vidljivo je da se širi vodovodna mreža u mjestima Dinjiška i Miškovići, ali ne i na području Općine 

Kolan. Načelnik navodi kako iz KD Pag nije zaprimljen izvještaj o radu za 2023. godinu te s obzirom da nisu 

mogli mirnim putem riješiti udio u vlasništvu društva pokrenut je sudski postupak kako bi se ostvarile Odluke 

o podjeli imovine i udio u društvu, nadalje navodi kako je iz KD Pag zatražena suglasnost na novi cjenik 

pružanja vodnih usluga u kojem se fiksni dio ne bi mijenjao već samo varijabilni ali za otprilike 66 % što je 

puno, te Općina nije dala suglasnost na takav cjenik ali je Grad Pag kao skupština društva dao suglasnost na 

takav cjenik. Nadalje navodi kako je kontaktirao Vijeće za vodne usluge pri Ministarstvu gospodarstva i 

održivog razvoja te je upućen da se napiše prigovor na cjenik što će i napraviti. Nadalje navodi kako bi se iz 

naknade za razvoj trebala uzimati razlika u cijeni i ne mijenjati cijenu vodnih usluga. Također navodi kako 

svako društvo donosi svoj cjenik bez obzira na društvo Vodovod Južni ogranak Senj. Navodi kako će se u 

krajnjem slučaju obratiti medijima, jer situacija je otišla van kontrole, kazuje kako nije normalno da Kolanjski 

Gajac plaća 50% veću cijenu od dijela Gajca koji se nalazi pod Gradom Novalja. Jelena Škoda Baričević 

navodi kako nije u redu da su uveli naknadu za razvoj Općini Kolan pa je onda sama Općina financirala Analizu 

stanja vodoopskrbe na području Općine Kolan. Načelnik navodi kako bi se naknada za razvoj trebala uzimati 

za financiranje novih projekata ali da odnosi između društva i Općine nisu korektni. 

 

Ad. 8. Odluka o donošenju III. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Općine Kolan 

 

Predsjedavajući prelazi na osmu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji navodi kako je Ministarstvo 

izdalo suglasnost na plan, te je najveća prednost usvajanja ovog plana smanjenje koeficijenata visine izgradnje 

građevina. Mario Baričević se zahvaljuje Načelniku i općinskim službama što se napokon usvojio ovaj plan 

koji čeka izmjenu još od 2015. godine.  

 

Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o donošenju III. Izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja 

Općine Kolan: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Ivan Čemeljić, Mario Baričević) 

 

Osma točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

Ad. 9. Odluka o izradi izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Općine Kolan 

 

Predsjedavajući prelazi na devetu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže novi postupak  

donošenja Prostornih planova kroz sustav e-Planovi, uvedene su i prijave za financiranje donošenja prostornih 

planova kroz natječaje, te navodi kako će Općina sada prijaviti pet planova u nadi da će Općina dobiti sredstva 

te daje riječ Pročelnici koja trenutno obavlja te poslove vezano za e-Planove. Pročelnica napominje kako će 

biti teško ostvariti ove procese do kraja 2025. godine. Napominje kako je nemoguće raditi više od tri plana 

istovremeno a ona ih već sada ima više od tog, kazuje kako je nemoguće odrađivati toliki dio posla sama. 

Također navodi kako trenutno nema niti slobodnih izrađivača planova da bi uopće mogli krenuti u realizaciju 

izrade planova, nadalje navodi kako je došlo do promjene zakona te da po starom načinu donošenja planova 

više neće biti moguće raditi. Načelnik navodi kako ni izrađivači planova nisu još upoznati s radom te aplikacije, 

nadalje navodi kako Kolanjski Gajac još nisu napisali odluku ali za ova četiri koje su trenutno odluke na vijeću 

su uspjeli napraviti te su odmah dali na sjednicu vijeća kako bi se krenulo s izradom.  

 

Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o izradi izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Općine Kolan: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Ivan Čemeljić, Mario Baričević) 

 

Deveta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

 

 



Ad. 10. Odluka o izradi izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja naselja Kolan 

 

Predsjedavajući prelazi na desetu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji navodi kako je sve već rekao 

na prijašnjoj točci te da ako nema tko što pitati i dodati da Predsjedavajući može dati točku na glasovanje. 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o izradi izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja naselja 

Kolan: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Ivan Čemeljić, Mario Baričević) 

 

Deseta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

Ad. 11. Odluka o izradi izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja naselja Mandre 

 

Predsjedavajući prelazi na jedanaestu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji navodi kako je sve već 

rekao na prijašnjoj točci te da ako nema tko što pitati i dodati da Predsjedavajući može dati točku na glasovanje. 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o izradi izmjene i dopune Urbanističkog plana uređenja naselja 

Mandre: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Ivan Čemeljić, Mario Baričević) 

 

Jedanaesta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

Ad. 12. Odluka o izradi Urbanističkog plana uređenja sportsko-rekreacijske  

i ugostiteljsko-turističke zone ''Lojkova punta'' (uvala Sveti Duh) 

 

Predsjedavajući prelazi na dvanaestu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji navodi kako je sve već 

rekao na prijašnjoj točci te da ako nema tko što pitati i dodati da Predsjedavajući može dati točku na glasovanje. 

 

Predsjedavajući daje na glasovanje Odluku o izradi Urbanističkog plana uređenja sportsko-rekreacijske  

i ugostiteljsko-turističke zone ''Lojkova punta'' (uvala Sveti Duh): 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Ivan Čemeljić, Mario Baričević) 

 

Dvanaesta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

Ad. 13. Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Općine Kolan za 2023. godinu 

 

Predsjedavajući prelazi na trinaestu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže točku. 

 

Kako nema daljnje rasprave, Predsjedavajući daje na glasovanje Analizu stanja sustava civilne zaštite na 

području Općine Kolan za 2023. godinu: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Ivan Čemeljić, Mario Baričević) 

 

Trinaesta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

Ad. 14. Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Općine Kolan za 2024. godinu 

 

Predsjedavajući prelazi na četrnaestu točku dnevnog reda i daje riječ Načelniku koji obrazlaže točku. 

 

Kako nema daljnje rasprave, Predsjedavajući daje na glasovanje Plan razvoja sustava civilne zaštite na 

području Općine Kolan za 2024. godinu: 

ZA: 4 vijećnika (Ante Zubović, Jelena Škoda Baričević, Ivan Čemeljić, Mario Baričević) 

 

Četrnaesta točka dnevnog reda jednoglasno je usvojena. 

 

 

 

 

 



AKTUALNI SAT 

 

Predsjedavajući otvara aktualni sat u 10:03 sati, te postavlja pitanje koje je dobio od strane mještana, kada će 

se urediti plaže. Načelnik navodi kako je došlo do promjene Zakona o pomorskom dobru koje je usporilo 

radove na dohrani plaža. Nadalje, Predsjedavajući postavlja upit što je s cestom prema Kolanjskom blatu, na 

što dobiva odgovor od Načelnika kako se ta cesta trebala urediti kroz projekt s Naturom Jadera, ali trenutno 

nisu u mogućnosti više čekati te je dogovoreno s ČIOK-om da se osposobi cesta do početka ove sezone. 

Predsjedavajući pita u kojoj je fazi projekt dječjeg vrtića, Načelnik odgovara kako 16. lipnja ide otvaranje 

ponuda javne nabave. Predsjedavajući postavlja pitanje vezano za projekt školske dvorane, na što Načelnik 

odgovara kako se treba izmijeniti idejno rješenje te onda krenuti u daljnju realizaciju. Jelena Škoda Baričević 

pita gdje je zapelo s idejom postavljanja trave na igralištu, na što Načelnik odgovara kako su zatražene ponude 

te da su iznosi preveliki, na što ga ona pita što je s prijavama na natječaje od Ministarstva za financiranje, a 

Načelnik odgovara kako je to u planu. Mario Baričević moli da se ispoštuje Odluka o zabrani građevinskih 

radova te da se pošalju komunalni redari na teren u provođenje iste, na što Načelnik kazuje kako su komunalni 

redari od jučer na terenu što se tiče tog pitanja te će se rješavati problemi. Mario Baričević postavlja pitanje 

vezano za promidžbeni video đira po Mandrama u kojem se prikazuju pioniri ugostiteljstva u Općini, pa pita 

gdje su ostali, kao Marinero, Porat i Maestral, ovaj video što je sada prikazan mu sliči na kampanju HDZ-a, te 

postavlja pitanje tko je to platio, na što Načelnik odgovara da je direktorica Turističke zajednice Općine Kolan 

došla na ideju da se promotivnim videima promovira Općina Kolan, kazuje kako je i on sam mišljenja kako 

postoje i druge osobe koji su trebali biti prikazani također, navodi kako je zatražio objašnjenje direktorice koja 

je kazala kako se osobe koje su trebali dati intervju u zadnji tren prije početka snimanja videa, ispričale i bile 

spriječene odraditi snimanje, te su onda uzeli za snimanje onoga tko je bio slobodan, te još jednom kazuje da 

ni on nije zadovoljan odabirom te da su definitivno trebale biti prikazane i druge osobe.  

 

Predsjedavajući zatvara sjednicu u 10:16 h. 

 

 

 

Zapisničar                 Općinsko vijeće Općine Kolan 

Anita Meštrović                Predsjednik Ante Zubović 


